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NOTULEN	ALV	17	maart	2019	
	

1. Opening	door	voorzitter	
	

Welkom	aan	de	ereleden	in	persoon:	Aad	Saarloos	(aanwezig),	Wim	Jacobs		
(afwezig),	Jan	Smeele	(aanwezig)	

	 Leden	van	verdienste:	Jan	de	Kreek	(aanwezig),	Oebele	van	Dalen	(aanwezig),	Herma	Schriel	
(aanwezig),	Rob	Kooijmans	(aanwezig)	

	 Welkom	aan	de	leden,	aspirant	leden	en	donateurs	
	

	 Afwezig	met	bericht:		
Mark	van	der	Heijden,	Robert	de	Winter,	Henk	Atteveld,	Menno	Plaum,	Tamara	van	Ark,	Jan	
Wagner,	Hans	Wisse,	Willem	Dirk	Peeters,	David	Bouwman,	Bart	Hoogstraten,	John	Blom.		

	 Een	moment	stilte	inzake	overleden	leden	de	afgelopen	periode	

Cora	de	Lange	
	

2. Verslag	van	de	algemene	ledenvergadering	van	31	oktober	2018			
	

• pagina	1:	Herma	Schriel	was	er	vorige	vergadering	niet.	Ze	staat	genoemd	bij	de	
afmeldingen,	maar	is	per	abuis	niet	als	afwezig	genoemd	bij	het	welkom	heten	van	de		
“leden	van	verdienste”.	

• Pagina	1:		Rob	Kooijman	was	per	abuis	niet	genoemd	als	Lid	van	verdienste.	
• pagina	2:	“De	lampen	op	zolder	hangen”	Peter	licht	toe	dat	hij	van	plan	was	de	TL-bakken	op	

zolder	te	vernieuwen.	Dat	paste	echter	niet,	en	daarom	heeft	hij	de	armaturen	gerepareerd.	
• pagina	6:	Jan	Smeele:	ik	ben	geciteerd	over	“een	berg	grind	naast	het	hellinggat”,	ik	

bedoelde	de	oever	van	hellinggat.	Die	zou	vernieuwd	worden.	

	 De	notulen	worden	vastgesteld.	
	

3. Ingekomen	stukken	
	
	 Claudia	Oonk	heeft	het	bestuur	een	email	gestuurd	n.a.v.	de	karaoke-avond.	Casper	van	
	 Drunen	leest	de	email	van	Claudia	voor.	Samengevat	is	zij	van	mening	dat	niet-watersport	
	 gerelateerde	zichzelf	moeten	bekostigen	en	geen	verenigingsgeld	mogen	kosten.	Deze	
	 karaoke-avond	kostte	de	vereniging	enkele	tientjes	vanwege	de	aanschaf	van	een	
	 microfoon.	Eerder	jaren	werd	er	wat	winst	gemaakt.	
	 Casper	geeft	aan	dat	alles	wat	in	het	clubhuis	gebeurt	onder	de	financiële	verantwoording	
	 van	de	vereniging	valt.	Een	van	de	achtergronden	is	om	(de	indruk)	te	voorkomen	dat	er	
	 activiteiten	georganiseerd	worden	voor	financieel	gewin	van	een	individueel	lid.	
	 Uit	de	jaarrekening	blijkt	later	ook	dat	de	niet-watersport	gerelateerde	activiteiten	de	
	 vereniging	geen	geld	kosten.	



	 2	

	
4. Mededelingen	van	de	voorzitter	

	
	 Zoals	afgesproken	weer	een	update	van	het	ledenaantal:	

		 	 	 	 	 	 2019(1-03)	 2018	
Totaalaantal	leden	 	 	 	 212	 	 215	
Aantal	leden:		 	 	 	 	 130	 	 133	
Aspirant	leden		 	 	 	 			10	 	 		15	
Aspirant	jeugd	leden	 	 	 	 					1	 	 				0	
Donateurs	 	 	 	 	 			65	 	 		67	
Weggevallen	leden/donateurs	 	 					1	 	 				5	

	
	 Aad	Saarloos	heeft	de	kleine	kas	overgedragen	aan	Nico	van	Bellen.	Casper	bedankt	
	 Aad	voor	zijn	inzet	(met	een	symbolische	rode	Opel).	
	
	 Veel	dank	ook	voor	Annelies	Weggeman	en	Coen	Eisma	voor	het	Jaarboek	2018.	Dat	
	 is	na	de	vergadering	beschikbaar	voor	iedereen!	
	

5. Financiën	
	
André	ligt	het	financieel	jaarverslag	2018	toe.	
	
Hij	heeft	z’n	best	gedaan	om	de	kosten	van	2017	en	2018	goed	vergelijkbaar	te	maken.	
Toelichting	kosten	en	opbrengsten	die	hoger	of	lager	uitvielen	dan	begroot:	

• Onderhoud	barapparatuur:	Gamko	heeft	vaker	reparaties	moeten	doen.	
• Representatiekosten:	de	opening	van	de	nieuwe	steiger	was	niet	begroot.	
• De	post	afvalwater	is	verplaatst	van	gem.	belasting	naar	water.	
• De	kraan	heeft	een	grote	kostenoverschrijding	omdat	er	een	grote	investering	

gedaan	moest	worden	(takel).	
• Toelichting	verenigingsboten:	duurder	door	onderhoud	ribs.	
• De	bar	is	minder	open	geweest	en	daarom	zijn	de	inkopen	en	de	opbrengsten	

minder.	
• Onvoorzien:	nieuwe	horecavergunning,	dat	is	nodig	eens	in	de	5	jaar.	Mogelijk	valt	

deze	kostenpost	alsnog	goedkoper	uit,	omdat	het	een	verlenging	betreft	en	niet	een	
nieuwe	vergunning.	

• Liggeld:	inkomsten	ligplaatsen	hoger,	volle	haven,	zowel	in	het	water	als	op	de	kant.	
• Gouwe	Ouwe:	meer	winst	dan	in	2017	door	hogere	drankprijs.	

	
Emiel	Verkerk	geeft	aan	dat	hij	een	aantal	met	vragen	heeft	toegestuurd	aan	de	
penningmeester.	Deze	hebben	toto	doel	de	begrotingssystematiek	te	verbeteren,	met	name	
het	opstellen	van	de	balans	discussie,	mede	met	oog	op	bijv.	BTW-plichtig	zijn	in	de	
toekomst.	
Casper	bedankt	Emiel	voor	zijn	bijdrage.	De	penningmeester	zal	de	vragen	met	Emiel	
bespreken,	dat	is	aan	Emiel	al	toegezegd	al	voor	deze	vergadering.	Emiel	geeft	aan	dat	hij	de	
antwoorden	graag	wil	hebben	voordat	de	decharge	wordt	verleend.	
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Marian	Kouwenhoven	van	de	kascontrolecommissie	reageert	verbaasd.	Zij	heeft	nog	niet	
gehoord	dat	er	nog	discussie	is	over	de	jaarrekening.	De	kascommissie	heeft	de	boeken	
bekeken,	vragen	gesteld,	en	zou	decharge	willen	geven.	
	
André	leest	de	verklaring	van	de	kascontrolecommissie	voor.	O.a.	complimenten	voor	het	
zuinige	beleid	van	de	penningmeester.	
	
Emiel	geeft	aan	dat	hij	niet	akkoord	gaat	met	de	decharge.	De	rest	van	de	aanwezigen	wel.	
Decharge	aan	het	bestuur	wordt	verleend.	
	
Marian:	Er	zijn	nog	nieuwe	leden	nodig	voor	de	kascommissie.	Nico	Wensveen	staat	op	
reservelijst	en	wil	dit	wel	weer	doen.	Er	meldt	zich	tijdens	de	vergadering	nog	geen	tweede	
vrijwilliger.	Interesse?	Meld	u	voor	oktober!	
	
	

6. Verslag	van	de	havencommissaris	
	
René	Verkerk:	er	zijn	geen	grote	plannen	voor	dit	jaar.	28	april	is	de	opruimdag.	René	somt	
de	klussen	op.	Als	de	opkomst	zo	groot	is	als	bij	het	opruimen	in	oktober	is	dat	zo	gebeurt!	
	
E	zijn	twee	extra	klusdagen	dit	jaar:	1	juni	en	31	augustus.	Let	op:	in	de	mail	van	19	januari	
stonden	nog	andere	data.	
	
Casper	vraagt	om	bij	schuren	van	je	boot	af	te	stemmen	met	diegenen	die	al	aan	het	verven	
zijn	en	sowieso	te	schuren	met	een	stofzuiger.	
	

7. Verslag	van	de	wedstrijdcommissaris	
	
Gerard	van	Drunen	nodigt	iedereen	uit	voor	Kajuit	Eruit.	Eén	van	z’n	plannen	is	met	de	
baankeuze	rekening	te	houden	met	afkorten	zodat	het	voor	iedereen	leuk	blijft.	
Ideeën	om	heel	veel	mensen	mee	te	laten	doen	zijn	van	harte	welkom!	
	
Casper	meldt	dat	hij	bericht	heeft	gehad	dat	Skûtsjesielen	in	2019	niet	doorgaat.	
Vrijdagavond	21	juni	is	dus	eventueel	ook	beschikbaar	voor	Kajuit	Eruit,	maar	dat	is	nog	niet	
besproken	met	Gerard	en	anderen.	
	
Jan	de	Kreek	geeft	aan	dat	de	kalender	voor	de	Kralingse	Plas	is	ingevuld,	maar	dat	hij	11	en	
niet	12	maal	Kajuit	Eruit	telt.	Gerard	kijkt	er	naar.	
	
	

8. Rondvraag	
	
Jan	Smeele	heeft	een	aantal	punten	op	een	lijstje	staan	en	merkt	op	dat	dit	helaas	vrijwel	
hetzelfde	is	als	vorige	vergaderingen.	Hij	noemt	er	twee	van.	
28	juni	was	er	niemand	in	het	clubhuis	en	waren	wél	alle	deuren	open.	
Verder	wil	hij	weten	wanneer	er	onder	de	kraan	wordt	vlakgemaakt	en	opgehoogd.	
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Zijn	zoon	Erik	Smeele	vult	aan:	de	platen	liggen	ongelijk	en	dat	is	een	risico.	René:	ophogen	
kan	niet	vanwege	de	ruimte	tussen	kraan	en	helling.	Er	blijkt	wat	onduidelijkheid	over	het	
probleem.	Casper	stelt	voor	dat	Jan,	René	en	havenmeester	na	de	vergadering	even	gaan	
kijken	naar	het	probleem	en	een	oplossing	bespreken.	
	
Erik	Smeele	noemt	het	putje	dat	verstopt	kan	raken.	Voorstel	van	Casper	is	daar	dan	ook	
meteen	naar	te	kijken.	
	
Chris	Visser:		in	één	van	de	folders	voor	de	waterschap	verkiezingen	staat	dat	de	
waterkwaliteit	verbeterd	is,	de	slechte	bevaarbaarheid	van	de	Kralingse	Plas	wordt	niet	
genoemd.	Casper	geeft	aan	dat	de	ALV	niet	bedoeld	is	voor	politieke	discussie.	Vanuit	het	
KPO	is	er	(helaas)	geen	nieuws	over	dit	onderwerp.	
	

9. Sluiting	
	
16:02	vergadering	gesloten.	


